26/3/2020



Circular No. ( 6) Year 2020 Efforts for safeguard Public Health

تعميم رقم (6) لسنة 2020 بِشأن التدابير الاحترازية للصحة العامة

In line with the precautionary measures aimed at achieving the highest levels of health and safety for society, Fujairah Municipality directs all salons and beauty centers for men and women to close immediately from Thursday 26/3/2020 for a period of two weeks subjected to evaluation and extension.

في اطارالتدابير الاحترازية الرامية لتحقيق أعلى مستويات الصحة والسلامة للمجتمع، توجه بلدية الفجيرة جميع الصلونات الرجالية ومراكز التجميل النسائية بالاغلاق اعتبارا من يوم الخميس الموافق 2020/3/26 بصورة فورية ولمدة أسبوعين قابلة للتقييم والتمديد.

Whoever violates the provisions of this circular will be subject to legal accountability including appropriate administrative penalties, financial fines, and closure the violating facility.

سيتعرض للمساءلة القانونية كل من يخالف أحكام هذا التعميم بما في ذلك توقيع الجزاءات الادارية المناسبة والغرامات المالية واغلاق المنشأة المخالفة.

Engineer/ Mohamed Saif Al- Afkham

Director General of Fujairah Municipality

